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Náměstek hejtmana Libereckého kraje pro dopravu Martin Sepp (ČSSD), vzhledem ke
kvalitním sněhovým podmínkám pro lyžování v Jizerských a Lužických horách a
v Krkonoších doporučuje milovníkům lyží dopravu na hory po železnici.

Jizerské hory a Krkonoše nabízí velké množství kvalitních běžeckých stop a sjezdovek. Na
mnohá místa je možné cestovat pohodlně a levně veřejnou dopravou.

Lyžařům - sjezdařům bych bezesporu doporučil atraktivní sjezdovky na Tanvaldském Špičáku.
V těsné blízkosti sjezdovek je železniční zastávka nesoucí stejné jméno. Cesta z Liberce až na
zastávku Tanvaldský Špičák trvá přibližně 50 minut.

Vyznavačům běžeckého lyžování lze se zárukou kvalitních běžeckých tras doporučit známé



polské středisko Jakuszyce. Díky zprovozněné železniční trati Harrachov – Szklarsska Poreba
jsou Jakuszyce dostupné i českou veřejnou dopravou.

 

Jak je to s placením jízdného ve vlacích z Harrachova do Jakuszyc ?

 

Jízdenka zakoupená do stanice Harrachov státní hranice platí až do polských Jakuszyc.
Jízdenku je možné zakoupit za České koruny přímo u průvodčího ve žlutých vlacích Viamont
jedoucích do Jakuszyc nebo v pokladnách Českých drah na stanicích vlaků. Cestu zpět,
z Jakuszyc, je možné uhradit pouze polskými zlotými, nebo dojet na lyžích do blízkého
Harrachova, případně až do Kořenova.

 

V čem spatřujete největší výhodu cestování za sportem veřejnou dopravou?

 

Za prvé je cesta na hory vlakem bezpečnější, než cesta osobním autem. Za druhé při příjezdu na
místo nemáte problémy s parkováním a za třetí, ve většině případů je cesta veřejnou dopravou
levnější. Cestující mohou čerpat slevy na jízdném jak pro jednotlivce, tak pro skupiny.


